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     Prvý prázdninový mesiac, trošku dažďa, tepla aj búrok. Prerokovali 
sme posúdenie Územného plánu, zohnal som nového zamestnanca 
na kosenie, poklepali sme základný kameň bytovky, privítali nového 
farára a s odchádzajúcim sme sa rozlúčili.. Celkom dosť udalostí na 
prvých pár dní. Príprava Rudnianskeho dňa si vyžiadala energiu 
a sústredenosť každého zamestnanca úradu ako aj všetkých, ktorí 
pomohli, veď vždy sa snažíme, aby bolo všetko čo najlepšie pripra-
vené. Obecné oslavy sa skutočne vydarili. Spokojnosť ľudí bolo cítiť 
z každej strany. V nedeľu na Hodovej svätej omši bol plný kostol 
a s novým pánom farárom sme neskrývali spokojnosť.  Na pondelok 
15. júla som zvolal stretnutie poslancov, právnikov a dodávateľa 
stavby Domu kultúry, aby sme naposledy skúsili nájsť riešenie sporu, 
a tak uzavreli túto vec na súde. Som skutočne šťastný, že sme riešenie 
našli, a tak celý problém uzavreli. Mal som návštevu z Okresného 
úradu z Trenčína za účelom oboznámenia sa s výstavbou bytovky. 
Stretnutie bolo skutočne zaujímavé a pre projekt osožné. Bola mi 
doručená štúdia obradnej miestnosti Domu smútku, ktorú máme 
v pláne vynoviť a zmodernizovať vykurovanie. Pokročili sme aj 
s projektom športoviska v ZŠ, pre ktorý som aj s pánom riaditeľom ZŠ 
absolvoval niekoľko pracovných stretnutí ako aj pracovných ciest 
a teším sa na obnovu asfaltovej plochy. V projekte odkanalizovania 
obce postupujeme v procese dosiahnutia právoplatného stavebného 
povolenia. Stretol som sa s vlastníkmi pozemkov na Záhumní, aby 
som im odprezentoval možnosť zhodnotenia ich pozemkov, a to 
zameranie  cesty, ktorá by umožnila v tejto lokalite výstavbu. Zvolal 
som mimoriadne obecné zastupiteľstvo, aby sme schválili zmenu 
rozpočtu, ktorá bola potrebná na urovnanie podpísanej dohody 
mimosúdneho vyrovnania. Na bytovom dome sa už betónujú základy 
a pracuje sa na chodníku na ul. Poštovej ako aj na prvej etape 
rozšírenia Podhorskej ulice. 
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Podpísal som zmluvu s COOP Jednotou na dotáciu detského ihriska vo
výške 6000 eur, ktoré sa vynoví pri poslednej zastávke smerom do 
Novák. Stále viac času mi zaberá sedenie za notebookom a odpove-
danie na rôzne e-maily, vypĺňanie tabuliek, zasielanie stanovísk ako aj 
odpovede niekedy na veľmi nezmyselné požiadavky. Posledné dni 
tohto mesiaca boli plné aj konzultácii na stavbách chodníka, cesty 
a bytovky. Pri každom projekte sa nájdu problémy, ktoré treba vyriešiť
za pochodu, aby sa mohlo pokračovať. Dokončuje sa aj dokumentácia 
na chodník od zdravotného strediska ku stavebninám, pracujem na 
podaní žiadosti cez envirofond v rámci zberného dvora, snažím sa 
nájsť vhodnú výzvu na budovy, ktoré je potrebné obnoviť a rozbehol 
som vybavovanie stavebných povolení na MŠ a športovisko do ZŠ.      

      Cez víkendy som okrem vykonania svadobných obradov navštívil 
okolité obce, kde sa konali rôzne podujatia a obecné slávnosti.  Vždy 
sa pri takýchto udalostiach rád stretnem s mojimi kolegami ako aj 
kamarátmi, ktorých vidím raz za čas a vždy si máme čo povedať.

     Krásny ďalší letný mesiac Vám prajem, hlavne buďte zdraví... 

                                                                                                                R.Š.


